
 

УНИВЕРСИТЕТ ЗА НАЦИОНАЛНО И СВЕТОВНО СТОПАНСТВО 

Факултет Финансово-счетоводен на УНСС 

 
 
 

 

 

 

 

1. Дата на провеждане на заседанието: 24.06.2025 г.   

 

2. Формат на провеждане на заседанието: хибриден, в т.ч. в УНСС, кабинет 1051 и онлайн в 

електронната платформа MS Teams.   

 

3. Списък на участниците в заседанието: проф. д-р Силвия Трифонова Трифонова-Праматарова 

– председател, доц. д-р Атанаска Ивова Филипова-Сланчева, гл. ас. д-р Катерина Петрова Войческа-

Никодиноска, гл. ас. д-р Николина Красимирова Николова, гл. ас. д-р Явор Храбринов Башев, 

Светлозара Тодорова Тонева – студент. Бойко Стойчев Костов, д.е.с., регистриран одитор – 

представител на практиката, и Емил Асенов Евлогиев, д.е.с., регистриран одитор – представител на 

практиката, дадоха становище по електронен път. 

 

3. Дневен ред: 

№  Тематични обсъждания, въпроси, анализи Докладва 

 
т. 1. Обсъждане на въпроси във връзка с проведения 

вътрешен одит на факултета  

Проф. д-р Силвия Трифонова 

Трифонова-Праматарова  

 

 

т. 2. Обсъждане на въпроси, свързани с анкетни 

проучвания сред студентите на ФСФ за летния 

семестър на учебната 2024/2025 година. 

Гл. ас. д-р Катерина Петрова 

Войческа-Никодиноска 

Гл. ас. д-р Николина Красимирова 

Николова 

Гл. ас. д-р Явор Храбринов Башев 

 

т. 3. Обсъждане на доклади относно изпълнението на 

план-графици за атестиране на академичния състав на 

катедрите през летния семестър на учебната 2024/2025 

г. 

Гл. ас. д-р Катерина Петрова 

Войческа-Никодиноска  

Гл. ас. д-р Николина Красимирова 

Николова 

Гл. ас. д-р Явор Храбринов Башев 

 

т. 4. Обсъждане на посещенията и оценките на 

асистентите от титулярите на учебни дисциплините и 

на резултатите от тях 

Гл. ас. д-р Катерина Петрова 

Войческа-Никодиноска 

Гл. ас. д-р Николина Красимирова 

Николова 

Гл. ас. д-р Явор Храбринов Башев 

ПРОТОКОЛ  

№ 14/24.06.2025 г. 

от проведено заседание на Факултетна комисия за осигуряване и оценяване на 

качеството (ФКООК) 



 
т. 5. Обсъждане на вътрешната документация по 

осигуряване на политиката по качество 

Проф. д-р Силвия Трифонова 

Трифонова-Праматарова 

 

т. 6. Обсъждане на информация за поддържането на 

контакти с бизнеса, организиране на съвместни 

инициативи, комуникация с асоциации на завършилите 

студенти, изпълнение на съвместни проекти 

Проф. д-р Силвия Трифонова 

Трифонова-Праматарова 

Доц. д-р Атанаска Ивова Филипова-

Сланчева 

 

т. 7. Обсъждане и анализ на включването на студенти в 

изследователска дейност и набелязване на мерки за 

насърчаване на тази дейност. 

Проф. д-р Силвия Трифонова 

Трифонова-Праматарова 

 
т. 8. Обсъждане на развитието на дигитализацията на 

учебния и изследователския процес.  

Доц. д-р Атанаска Ивова Филипова-

Сланчева 

 

т. 9. Обсъждане на информация за участия на 

преподаватели от ФСФ в предавания на средствата за 

масово осведомяване. 

Проф. д-р Силвия Трифонова 

Трифонова-Праматарова 

 

т. 10. Обсъждане на публикации в печата и в други 

медии за образователните и научноизследователските 

възможности на академичния състав, студентите и 

докторантите от ФСФ.   

Проф. д-р Силвия Трифонова 

Трифонова-Праматарова 

 т. 11. Текущи. 
Проф. д-р Силвия Трифонова 

Трифонова-Праматарова 

 

  



 

4. Изводи, становища, решения: 

Изводи, становища, решения 

 

Извод от обсъждането по т. 1: Няма отправени препоръки и критични бележки към дейността на ФСФ 

от проведения вътрешно факултетен одит на 12.05.2025 г. По време на вътрешния одит бяха обсъдени 

редица въпроси, касаещи вътрешната документация на ФКООК, интернационализацията на факултета 

във връзка с Европейския университетски алианс ENGAGE.EU, възможностите за повишаване на 

квалификацията на преподавателския и административния персонал на факултета, работната среда и 

инфраструктурата във факултета, провеждането на анкетни проучвания сред студентите във ФСФ за 

оценка на степента на студентската удовлетвореност от качеството на обучението, актуализирането на 

учебните програми във факултета, участието на външни специалисти от практиката в актуализирането 

на учебните планове и програми във факултета, провеждането на студентски стажове, международната 

мобилност на студенти и преподаватели – входяща и изходяща, и др. ФСФ постоянно подобрява 

пригодността, адекватността и ефективността на системата за управление на качеството.  

Извод от обсъждането по т. 2: Обсъдени бяха въпроси, свързани с анкетните проучвания сред 

студентите на ФСФ за летния семестър на учебната 2024/2025 година. В УНСС се прилага Методика за 

оценка на качеството на образователния процес от студентите в ОКС „бакалавър“ и ОКС „магистър“ на 

базата на единна специализирана анкетна карта. Резултатите от проведените в края на всеки семестър 

анкети със студенти за всеки един преподавател се ползват при атестирането на академичния състав на 

катедрите във ФСФ съгласно Правилника за атестиране на академичния състав на УНСС е в сила от 

20.09.2021 г., приет с решение на Академичния съвет № 4/07.07.2021 г. и изменен и допълнен с решение 

на Академичния съвет № 5/10.11.2021 г. Беше обсъдено да се продължи практиката да се провеждат 

анкетни проучвания сред студентите на ФСФ за оценка на степента им на удовлетвореност от 

обучението, осигурявано от факултета, както и анкетни проучвания за получаване на обратна връзка от 

работодателите.  

Извод от обсъждането по т. 3: Бяха обсъдени докладите относно изпълнението на план-графиците за 

атестиране на академичния състав на катедрите във ФСФ за летния семестър на учебната 2024/2025 

година. Докладите се съхраняват в трите катедри и в деканата на ФСФ. 

Извод от обсъждането по т. 4: Бяха представени резултатите от вътрешния одит на младшия състав от 

титулярите на дисциплините за трите катедри във ФСФ от отговорниците. Направено беше обсъждане 

на посещенията и оценките на асистентите от титулярите на дисциплините. Резултатите се ползват и 

при атестирането на академичния състав на ФСФ. Информацията е документирана и се съхранява в 

трите катедри и в деканата на ФСФ. 



Извод от обсъждането по т. 5: Беше обсъдена вътрешната документация по осигуряване на политиката 

по качество на ФСФ. Обсъдено беше и систематизирането на вътрешната документация по осигуряване 

на политиката по качество на ФСФ. 

Извод от обсъждането по т. 6: Бяха обсъдени въпроси, свързани с поддържането на контакти с бизнеса, 

организирането на съвместни инициативи, комуникацията с асоциации на завършилите студенти и 

изпълнението на съвместни проекти. Беше отчетено добро ниво на комуникация при организираните от 

ФСФ научни и образователни събития през периода, както и участие на значителен брой студенти и 

докторанти в тях. Примери за това са следните: участието на преподаватели от ФСФ в ръководни органи 

и организации в практиката като членове на Сметната палата на Република България и на Националния 

статистически съвет; провеждането на лекции от представители на Национална агенция за приходите 

(НАП) и Агенцията за държавна финансова инспекция (АДФИ) пред студенти от факултета; участието  

на преподаватели от факултета в XII-тата международна конференция „Иновации и нови визии: 

перспективи за бизнеса и правото през 21. век“ в Университета на Елбасан „Александър Хювани“, 

Албания; провеждането на конкурс „Tехнологии и иновации за устойчиво развитие“, организиран от 

„Лозен Тех Парк“ ЕООД и Линднер Имобилиен Мениджмънт“ ЕООД; провеждането на Кръгла маса на 

тема „Търсещи знание: как да използваме изкуствения интелект?“ под патронажа на ректора проф. д-р 

Димитър Димитров от четири катедри на УНСС – „Финанси“, „Статистика и иконометрия“, „Медии и 

журналистика“ и катедра „Информационни технологии и комуникации“, съвместно с Центъра за 

парични и икономически изследвания в УНСС, Cusano University of Rome и Université de Picardie Jules 

Verneл; провеждането на Международната научна конференция на тема „105 Години Катедра 

„Счетоводство и анализ“ „Счетоводство, дигитализация, устойчивост – наука и практика“, под 

патронажа на ректора на УНСС, на която присъстват над 400 представители на академичната общност, 

счетоводната наука и бизнеса от страната и чужбина; провеждането на Кръгла маса на тема 

„Счетоводство, дигитализация и устойчивост“. В кръглата маса, участваха представители на бизнеса от 

„Грант Торнтон“ ООД, Cargill Bulgaria, Deloitte България, PwC Bulgaria, KPMG България, Ърнст и Янг 

България (EY Bulgaria), Асоциацията на директорите за връзки с инвеститорите в България в рамките 

на Международната научна конференция на тема „Счетоводство, дигитализация, устойчивост – наука 

и практика“ по повод 105-годишнината на катедра „Счетоводство и анализ“; провеждането за втори път 

на Бизнес игра по корпоративни финанси под патронажа на ректора проф. д-р Димитър Димитров от 

катедра „Финанси“ съвместно с „Kyndryl България“, в която взеха участие студенти от втори и трети 

курс на специалност „Финанси“, както и студенти от втори курс, обучаващи се в специалности с 

преподаване на английски език; провеждането на серия от лекции и осъществяването на входящи 

мобилности на преподаватели от чуждестранни университети във ФСФ. 

Извод от обсъждането по т. 7. Беше обсъдено включването на студенти, обучаващи се в ОКС 

„бакалавър“ и ОКС „магистър“ в изследователската дейност във ФСФ. Пример за това бяха проведените 

научни форуми Кръгла маса на тема „Търсещи знание: как да използваме изкуствения интелект?“ под 

патронажа на ректора проф. д-р Димитър Димитров с участието на водещи специалисти от различни 

университети, от бизнеса, преподаватели и студенти, и Международната научна конференция на тема 

„Счетоводство, дигитализация, устойчивост – наука и практика“ по повод 105-годишнината на катедра 

„Счетоводство и анализ“ и в рамките на нея на Докторантска научна сесия на тема „Счетоводство, 

дигитализация и устойчивост“ с участието на младите учени и особено на студентите във факултета. 

Извод от обсъждането по т. 8: Беше обсъдено развитието на дигитализацията на учебния и 

изследователския процес във факултета през летния семестър на учебната 2024/2025 година. Беше 

отчетен напредък в това отношение.                      



Извод от обсъждането по т. 9: Беше обсъдена информация за участия на преподаватели от ФСФ в 

предавания на средствата за масово осведомяване. Информацията е документирана и се съхранява в 

деканата на ФСФ.    

Извод от обсъждането по т. 10: Бяха обсъдени публикации в печата и в други медии за образователните 

и научноизследователските възможности на академичния състав, студентите и докторантите от ФСФ. 

Информацията е документирана и се съхранява в деканата на ФСФ. 

Извод от обсъждането по т. 11: Бяха обсъдени въпроси във връзка с оперативната работа на ФКООК и 

постоянната комуникация по електронен път между членовете на комисията. Бяха обсъдени бъдещи 

задачи за изпълнение от членовете на ФКООК.                    

 

 

Председател: проф. д-р Силвия Трифонова-Праматарова    

 

 
(Име, фамилия) (подпис) 


